



### PRODUCT OVERVIEW

Charging pins  
Home button  
Heart Rate Sensors

#### HOW TO TURN ON/OFF THE WATCH

The watch automatically turns on when it is charging or press and hold the home button to turn it on. Go to the "More" menu and select the power off icon (⏻) then press and hold on the home button to turn the watch off.

#### HOW TO USE THE TOUCH SCREEN

Press on the home button below the display to cycle through the different screens and menus. Long press the home button to select functions or enter menus.

#### HOW TO CHANGE THE WRISTBAND

### CHARGE YOUR ABYX FIT LIME

Please use only the charger supplied with your Abyx Fit Lime to charge your watch. You can use any powered USB port to connect your charger. It is recommended to charge the watch at least 30 minutes before connecting it to your smartphone. When the watch is charging, the display shows a green battery icon. Do not leave your watch charging unattended.

### TECH SPECS

Battery: Li-Ion 3.7V 90mAh  
Screens: 0.96" IPS 80x160 Single touch screen  
Technology: bluetooth-4.0 BLE  
Standby time: up to 2-3 days  
Bands of frequency: 2402-2480MHz  
Maximum radio-frequency power: 0.84dBm  
Water resistance: IP67  
Dimensions casing: 46.8 x 16.8 x 12 mm  
Weight: 26g  
www.abyx-fit.com

### DOWNLOAD THE ABYX FIT SOFT APP

Download the ABYX FIT SOFT app on the App store for iOS devices and on the Google Play Store for Android devices.

Scan the QR code to visit our website

Compatibility: iOS 9.0 or more, Android 7 or more

### PAIRING YOUR ABYX FIT LIME

Please charge your watch before pairing and make sure you have the ABYX FIT SOFT application downloaded.

You can only pair the watch using the app NOT through the bluetooth settings of your phone.

1. Make sure the bluetooth is turned on, on your phone.
2. Open the ABYX FIT SOFT application and go to the settings menu (⚙️).
3. Select the first menu item (🔍), then press "Search" and select your watch from the list to confirm.
4. If you have connected your watch previously, you can press your watch name on the top of the screen to reconnect it directly.
4. Select your watch from the list and confirm.

Your watch is now paired to your phone and all data will be synced.

If you experience issues to identify your watch in the list, go to the power off icon (⏻) on your watch in the "More" menu. (see screen map on the right) The MAC address in the power off screen will help you identify your watch. If you experience problems with the pairing, visit the Abyx Support page on [www.abyx-fit.com](http://www.abyx-fit.com) or check our Abyx support videos on "youtube".

#### HOW TO UNPAIR

1. Open the ABYX FIT SOFT application.
2. Go to the settings menu (⚙️) and press "Connect".
3. Select the first menu item (🔍) and press "Connect".
4. Go to the bluetooth settings on your phone and forget the device. Your watch is now unpaired.

### HOW TO CONNECT YOUR WATCH TO A NEW PHONE

To connect your watch to a new phone, make sure to forget your watch on the bluetooth settings of your phone first and then follow the steps for pairing.

### SCREEN MAP EXPLANATION

On the right you can find a quick map of the screens of the watch and how to navigate through them. The Abyx Fit Lime is a single touch screen watch. Tap the home button to navigate through the different screens and long press to activate functions or enter submenus. Firmware updates may slightly change the organization of the screens or the name of the menu and functions. Visit [www.abyx-fit.com](http://www.abyx-fit.com) for up-to-date information if needed.

#### HOW TO CHANGE THE HOME SCREEN / WATCH FACE

On the watch, navigate to the "More" menu, select "Dials" press the home button to choose and then press and hold on the home screen you like. On the ABYX FIT SOFT application, go to the "Watch face" on the settings menu (⚙️) and select the watch face you like. To customize the watch face, press "select image" on the right of the watch faces then select the picture you like from your phone. You can also choose the color and adjust the position of the time as you like directly from the app.

#### UPDATE YOUR WATCH FIRMWARE

##### OTA Updates

To update your watch firmware, go to the "Profile" tab of the application and select "My watch". Then select "System update" to start the upgrade.



### MESSAGES / NOTIFICATIONS

#### Introduction

The Abyx Fit Lime displays the last three notifications received on your smartphone. To view them, navigate to the "Messages" menu. From there, tap the home button to display the next notification. Your smartphone must display notifications and their contents in the status bar even when locked for notifications to appear on your Abyx Fit Lime screen.

#### ABYX FIT SOFT app permissions

The app must be active and the bluetooth connection between your smartphone and the watch must not be interrupted.

For the notifications to appear on the watch screen, the ABYX FIT SOFT app must be authorized to run in the background and the notifications and their content must be displayed in the notification panel of your smartphone.

Please authorize the ABYX FIT SOFT app to access the content below from your smartphone settings:

- iOS: Access Notifications, Calls, Bluetooth, Position (always active), Camera, Mobile data.
- Android: Camera, Contacts, Call logs, Location, SMS, Storage, Phone, Mobile data.

### STEP COUNTER AND SLEEP

#### Step counter

The watch automatically records the number of steps taken during the day. The number of steps taken is displayed in the "Summary" menu and also in the Home tab of the app. You can set a daily number of steps goal to be reached on the "Profile" tab of the app.

#### Sleep

The sleep function requires no action on your part. Wear the watch during the night so that it automatically estimates the number of hours of sleep.

The watch estimates your bedtime, the duration of your light sleep, the duration of your deep sleep and the quality of your sleep thanks to the heart rate sensors and its accelerometer.

To access your sleep data, open the Home tab in the app and select "Sleep" on the top. You can also view your sleep history by selecting the date on the top of this same tab.

### SPORT MODES

#### Introduction

Sports modes are only launched from the watch menu. They allow you to view and save your exercise duration and calories burned during your sports sessions. The different sports are: Jogging, cycling, swimming, and basketball.

#### Data display and synchronization

During your sports session, the watch screen will display your duration of the exercise and calories burned. In the sport mode, the step count, distance, calories, and goal will display on the app. To synchronize your watch data with the app, open the "Home" tab of the app, swipe down and release to sync data.

#### ABYX FIT SOFT app:

Additionally the app features a jogging mode allowing you to record your itinerary while running. This function uses your smartphone GPS and works independently from the watch. You can access this feature from the second tab of the app.

### HEART RATE, BLOOD PRESSURE AND OXYGEN

#### Heart Rate (bpm)

Press and hold the home button on the Bpm icon to have the watch record your heart rate.

#### Blood pressure (mmHg)

Press and hold the home button on the Bpm icon so that the watch estimates your blood pressure. The number on the left corresponds to the systolic pressure, the average value of which is around 120 mmHg. The number on the right corresponds to the diastolic pressure, the average value of which is around 80mmHg.

#### Oxygen level (SpO2)

Press and hold the home button on the Bpm icon to have the watch estimate your oxygen saturation rate. A value of 98% means that each red blood cell present in your blood is made up of 98% of oxygenated hemoglobin and 2% of non-oxygenated hemoglobin. Normal values are between 95 and 100%.

### MUSIC, RESET, ABOUT

#### Music

You can use your watch as a remote control to play or pause music and select the next or previous song on your smartphone. Make sure the ABYX FIT SOFT app is open on your phone. Then on the watch press and hold the home button on the music icon to enter the menu.

#### Reset

You must reset the watch if you experience any problem with data pairing, disconnection, or data synchronization. It is recommended to reset your watch before pairing it with a new smartphone.

#### MAC Address

This menu displays the MAC address of your watch. Please always provide this information if you contact the Abyx Fit support as well as your firmware version. The MAC address is the unique network identifier for your watch. It is displayed in the list of bluetooth devices detected by your smartphone can help you identify your watch during pairing.

### FIND MY WATCH / PHONE

#### Find my watch

You can locate your watch by pressing the "Find my watch" button on the settings menu (⚙️) of the app (🔍). The watch will vibrate three times.

#### Find my phone

You can locate your phone by pressing and holding the home button on the "Locate" function in the "More" menu. The phone will make a sound. The "Locate" function is only working when the app is active.

### MANAGE NOTIFICATIONS & PERMISSIONS

#### Turn apps notifications ON/OFF

You can manage the notifications you receive on your Abyx Fit Lime. To manage this, navigate to the settings menu (⚙️) of your app and select the "Notifications" menu.

#### Display notifications on your watch

To display the notifications on your watch, you must set your notifications parameter so that the content of the notifications shown on the lock screen and the status bar on your phone in the DND mode or the power saving mode is activated on your phone, notifications will not be sync to the watch.

#### Notifications iOS:

1. Open your phone settings and go to the notifications section.
2. Select the app you want to receive the notifications from (Facebook, WhatsApp etc.) in the list of apps you might need to click on "See all".
3. In the notification preview, make sure that "Show name and message" is activated.
4. Please also make sure that the app ABYX FIT SOFT is allowed to access your smartphone notifications.

#### Android Notifications

1. Open your phone settings and go to the notifications section.
2. Select the app you want to receive the notifications from (Facebook, WhatsApp etc.) in the list of apps.
3. Click on "Notifications" from the selected app settings.
4. In the "Show Preview" menu select "Always".
5. Enable the "Background App Refresh".

#### iOS Permissions:

1. Select the app ABYX FIT SOFT in your phone settings.
2. In the "Location section", select "While using the app".
3. Make sure the app have the following permissions: Bluetooth, Camera, Background App Refresh, and Cellular Data.

#### iOS Power saving:

The power saving mode might block the app to work in background. Please do not use the power saving mode while using the watch.

#### Android Permissions

1. Open the "App" menu from your phone settings.
2. Select "ABYX FIT SOFT" > Battery > Optimize battery usage.
3. Make sure the ABYX FIT SOFT battery usage is not optimized.
4. Go back to the previous page and select "Permissions" and make sure the app is authorized to access Call logs, Camera, Contacts, Location, Phone, SMS, Storage.
5. From the "App" menu, select "Notifications" > Notifications > enable Show notifications and select "Show content" in the "Lock screen" section.

#### Android Power Saving mode

1. Open the "Battery" menu from your phone settings.
2. In the "Power mode" section, enable "high performance" and disable "Adaptive power saving".

Note: The instructions described above are valid for samsung phones running Android 9. The organization and name of the settings menu may differ depending on the brand of your smartphone and the Android version installed on it.

#### Disposal and Recycling

Please kindly be aware that it is the consumers responsibility to properly dispose and recycle the Smart Watch and accompanying components. Do not dispose of the Smart Watch with common household waste. The Smart Watch unit is considered electronic waste and should be disposed of at your local electronic equipment collection facilities. For more information please contact your local electronic equipment waste management authority or the retailer where you bought the product.

#### EU Declaration of Conformity

Hereby, Oxyx Group Limited declares that the radio equipment type "smartwatch" ABYX FIT LIME is in compliance with Directive 2014/53/EU. The full text of the EU declaration of conformity is available at the following internet address: [www.abyx-fit.com/certifications](http://www.abyx-fit.com/certifications).

Imported by: Trax Distribution, 18 Allée du Grand Totem Bâtiment Cloudy City, 38070 Saint-Quentin-Fallavier, France.  
Ref: ABYX-FIT-LIME-BLK / ABYX-FIT-LIME-GRY  
Batch: 20077902

ABYX ©  
SF Heng Shou CTR, 145 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong

All brands or product names are or may be trademarks of their respective owners. All rights are reserved. All trademarks are the property of their respective owners. Les marques citées sont des marques déposées par leur fabricant respectif. Tous droits réservés. All trademarks are the property of their respective owners. De vernoemde merken zijn goedgekeurde merken door hun respectievelijke producent. Het gebruik van deze merken is niet bedoeld om te suggereren dat de afgebeelde producten vernoemde merken zijn. De afgebeelde merken zijn het eigendom van hun respectievelijke producent. Foto's und technische Daten sind urheberrechtlich geschützt. hergestellt in China, Garantie: 1 Jahr.



### PRÉSENTATION DU PRODUIT

Port de charge  
Capteurs cardiaques  
Bouton accéléromètre

#### COMMENT ALLUMER/ÉTEINDRE VOTRE MONTRE

La montre s'allume automatiquement lorsqu'elle est en charge, vous pouvez également appuyer et maintenir le bouton accéléromètre pour allumer. Allez sur le menu "Plus" et sélectionnez l'icône (⏻) éteindre et maintenez le bouton accéléromètre pour éteindre la montre.

#### COMMENT UTILISER L'ÉCRAN TACTILE

Appuyez sur le bouton accéléromètre en dessous de l'écran pour naviguer entre les différents écrans et menus. Appuyez longuement sur le bouton accéléromètre pour lancer une fonction ou entrer dans un menu.

#### COMMENT CHANGER LE BRACELET

### CHARGER VOTRE ABYX FIT LIME

Veuillez utiliser uniquement le chargeur fourni avec votre Abyx Fit Lime pour charger votre montre. Veuillez utiliser un adaptateur secteur de 5V 1A max. Il est recommandé de charger votre montre au moins 30 minutes avant de l'appairer avec votre smartphone. Lorsque la montre est en charge, l'écran affiche une icône de batterie verte. Veuillez ne pas laisser votre montre sans surveillance lorsque vous la chargez.

### SPÉCIFICITÉS TECHNIQUES

Batterie: Li-Ion 3.7V 90mAh  
Écran: Écran tactile unique 0.96" IPS 80x160  
Technologie: bluetooth-4.0 BLE  
Temps de veille: jusqu'à 2-3 jours  
Bandes de fréquence: 2402-2480MHz  
Puissance maximale des radiofréquences: 0.84dBm  
Résistance à l'eau: IP67  
Dimensions du boîtier: 46.8 x 16.8 x 12 mm  
Poids: 26g  
www.abyx-fit.com

### TÉLÉCHARGER L'APPLICATION ABYX FIT SOFT

Téléchargez l'application ABYX FIT SOFT sur l'App store pour les appareils iOS et sur le Google Play Store pour les appareils Android.

Scannez le code QR pour voir notre site web

Compatibility: iOS 9.0 ou plus, Android 7.0 ou plus

### APPAIRER VOTRE ABYX FIT LIME

Veuillez charger votre montre avant l'appairage et assurez-vous que l'application ABYX FIT SOFT est installée sur votre smartphone.

1. Veuillez vous assurer que le Bluetooth est activé (réglages smartphones).
2. Ouvrez l'app ABYX FIT SOFT et cliquez sur l'onglet "Réglages" (⚙️).
3. Sélectionnez le premier menu marqué (🔍) puis cliquez sur "Recherche". Sélectionnez ensuite votre montre dans la liste.
4. Si votre montre a déjà été connectée précédemment, vous pouvez cliquer sur le nom de votre montre en haut de l'écran directement. Votre montre et maintenant appairée à votre smartphone et toutes les données seront synchronisées (si les réglages de votre smartphone le permettent).
5. Si vous ne parvenez pas à identifier votre montre dans la liste, faites défiler les menus de la montre et appuyez longuement pour entrer dans le menu "Plus". Sélectionnez ensuite la fonction ON/OFF afin d'afficher l'adresse de votre montre pour identifier celle-ci dans la liste des appareils Bluetooth qui vous entourent. Visitez notre page de support ou nos vidéos Youtube pour plus d'infos.

#### COMMENT DÉJUMELER VOTRE ABYX FIT LIME

1. Ouvrez l'application ABYX FIT SOFT.
2. Cliquez sur le menu Réglages (⚙️).
3. Sélectionnez le premier menu marqué (🔍) puis appuyez sur "Connect".
4. Allez dans les paramètres bluetooth sur votre smartphone et oubliez l'appareil.

Votre montre est maintenant déjumulée.

### COMMENT CONNECTER A UN AUTRE SMARTPHONE

Pour connecter votre montre à un nouveau téléphone, veuillez vous assurer d'avoir oublié votre montre depuis l'application et les réglages de votre smartphone avant de suivre les étapes d'appairage ci-dessus.

### EXPLICATION DES DIFFÉRENTS ÉCRANS

Sur la droite vous trouverez une carte de tous les écrans qui vous montrera comment naviguer entre chacun d'eux. L'ABYX FIT LIME est une montre avec un écran tactile à touche unique (bouton accéléromètre) sur le bouton accéléromètre pour naviguer entre les différents écrans et appuyez longuement pour lancer les fonctions ou entrer dans les sous menus. Les menus à jour de l'application peuvent également changer l'organisation des écrans ou le nom des menus ou des fonctions. Rendez vous sur le site [www.abyx-fit.com](http://www.abyx-fit.com) pour plus d'informations.

#### COMMENT CHANGER L'ÉCRAN D'ACCUEIL

Dans votre montre, allez dans le menu "Plus" puis sélectionnez "Coordon". Appuyez une fois sur le bouton accéléromètre pour faire défiler les écrans, maintenez le bouton accéléromètre pour utiliser l'écran de votre choix en tant qu'écran d'accueil. Dans l'app ABYX FIT SOFT, choisissez "Coordon" dans le menu des réglages (⚙️) et choisissez le cadran de votre choix. Personnalisez l'image du cadran, sélectionnez "choisir une image" sur la droite. Vous pouvez choisir la couleur et la position de l'heure sur le cadran depuis ce menu également.

#### METTRE À JOUR LE LOGICIEL DE VOTRE MONTRE

##### MISE À JOUR OTA

Pour mettre à jour le logiciel de votre montre, rendez vous dans l'onglet "Profil" de votre application, sélectionnez "Ma montre" puis "Mise à jour".



### MESSAGES / NOTIFICATIONS

#### Introduction

Votre Abyx Fit Lime affiche les trois dernières notifications reçues sur votre smartphone. Pour les voir, rendez vous dans le menu "Messages" de votre montre en faisant défiler les menus et en appuyant longuement sur le bouton accéléromètre pour entrer dans le menu. Votre smartphone doit être configuré de façon à afficher les notifications et leur contenu dans la barre de statut et l'écran de verrouillage.

#### Les permissions de l'app ABYX FIT SOFT

Votre app doit être active et la connexion bluetooth entre votre téléphone et la montre ne doit pas être interrompue.

Pour que les notifications s'affichent sur votre montre, l'app ABYX FIT SOFT doit être autorisée à fonctionner en arrière plan et les notifications et leur contenu doivent être autorisées à s'afficher sur l'écran de verrouillage de votre smartphone. Dans les paramètres de votre smartphone, veuillez donner les accès suivants à l'application ABYX FIT SOFT:

- iOS: Notifications, appels, bluetooth, position (toujours actif), appareil photo, données mobiles.
- Android: Appareil photo, contacts, appels, position, SMS, mémoire, téléphone, données mobiles.

### PODOMÈTRE ET ANALYSE DU SOMMEIL

#### Podomètre

La montre enregistre automatiquement le nombre de pas que vous effectuez chaque jour. Ce chiffre s'affiche dans le menu "Résumé" de la montre ainsi que dans l'onglet "Accueil" de l'application. Vous pouvez définir un objectif de pas quotidiens dans l'onglet "Profil" de l'application.

#### Analyse du sommeil

La fonction sommeil ne requiert aucune action de votre part. Portez simplement la montre durant la nuit afin que celle-ci estime la qualité de votre sommeil.

La montre estime l'heure de coucher, la durée de votre sommeil léger / profond et la qualité générale de votre sommeil sur base des données reçues par son accéléromètre et son capteur cardiaque.

Vous pouvez consulter vos données de sommeil dans l'onglet "Accueil" de l'application en sélectionnant "Sommeil" en haut de la page. Les données historiques de sommeil sont accessibles en choisissant la date en haut de la page.

### MODES SPORTS

#### Introduction

Les modes sports sont lancés depuis la montre. Ils vous permettent d'estimer la durée de votre session de sport et les calories dépensées pour 4 activités sportives: le jogging, le vélo, la natation et le badminton.

#### Affichage et synchronisation des données

Durant la session de sport, votre montre affiche la durée de l'exercice et les calories dépensées. Les pas, la distance, les calories et vos objectifs quotidiens s'affichent également dans l'application mobile. Pour synchroniser vos données avec l'app, rendez vous dans l'onglet "Accueil" de l'app, faites glisser vers le bas et relâchez.

#### Tracé GPS dans l'application

En outre, vous pouvez déclencher la fonction de tracé de l'application qui vous permettra de faire le tracé de vos sessions de sport en fonction de vos données. Pour ce faire, naviguez dans l'onglet "Sport" de l'application et appuyez sur le bouton Play pour démarrer.

### RYTHME CARDIAQUE, TENSION ET OXYGÉNATION

#### Rythme cardiaque (bpm)

Faites défiler les menus de la montre jusqu'au menu BPM et appuyez longuement sur le bouton accéléromètre pour déclencher la mesure.

#### Pression artérielle (mmHg)

Faites défiler les menus de la montre jusqu'au menu BPM et appuyez longuement sur le bouton accéléromètre pour déclencher la mesure. Sous la fréquence cardiaque s'affichent les données estimées de votre tension. Le chiffre de gauche est la tension systolique. Le chiffre de droite correspond à la tension diastolique. Gardez en tête qu'il s'agit de données estimées et qu'elles ne constituent en aucun cas une mesure médicale.

#### Oxygénation (SpO2)

Faites défiler les menus de la montre jusqu'au menu BPM et appuyez longuement sur le bouton accéléromètre pour déclencher la mesure. Une mesure de 98% signifie que votre sang se compose de 98% d'hémoglobine oxygénée et de 2% d'hémoglobine non-oxygénée. Cette mesure devrait se situer entre 95 et 100%.

### MUSIQUE, RÉINITIALISATION, ADRESSE MAC

#### Musique

Le menu musique vous permet de mettre en pause la musique de votre téléphone à distance, de passer à la chanson suivante ou de revenir à la précédente. Assurez-vous que l'application ABYX FIT SOFT est active sur votre téléphone et que la montre est bien connectée. Naviguez vers le menu "Musique" dans la montre et appuyez longuement sur le bouton accéléromètre pour entrer dans le menu.

#### Réinitialisation

Vous devez réinitialiser la montre si vous rencontrez des problèmes de synchronisation des données, d'appairage ou de déconnexion. Il est recommandé d'également réinitialiser la montre avant de la jumeler avec un nouveau téléphone. Pour ce faire, naviguez dans le menu "Plus", puis "Réinitialiser". Pressez longuement pour réinitialiser.

#### Adresse MAC

L'adresse MAC est l'identifiant unique de connexion qui permet à votre smartphone de le reconnaître. Il est recommandé d'également réinitialiser la montre avant de la jumeler avec un nouveau téléphone. Pour ce faire, naviguez dans le menu "Plus", puis "Réinitialiser". Pressez longuement pour réinitialiser.

### TROUVER MA MONTRE OU MON TÉLÉPHONE

#### Trouver ma montre

Vous pouvez faire vibrer votre montre afin de la retrouver en vous rendant dans les réglages de l'app (⚙️) et en sélectionnant "Trouver ma montre".

#### Trouver mon téléphone

Vous pouvez également utiliser la montre pour faire sonner votre téléphone afin de le retrouver si l'app ABYX FIT SOFT est active sur celui-ci. Faites défiler les menus de la montre jusqu'au menu "Plus", puis déclenchez la fonction "Localiser" en appuyant longuement sur le bouton Accueil.

### GÉRER LES NOTIFICATIONS & PERMISSIONS

#### Activer / désactiver les notifications

Vous pouvez choisir quelles notifications s'affichent sur votre montre. Pour cela, veuillez ouvrir le menu Réglages (⚙️) dans l'app ABYX FIT SOFT et choisissez le menu "Notifications".

#### Afficher correctement les notifications sur la montre

Afin que la montre affiche le contenu des notifications vous devez paramétrer votre téléphone de sorte que les contenus des notifications s'affichent dans la barre de statut et l'écran de verrouillage de votre téléphone. Si la fonction Ne pas déranger ou Économie d'énergie de votre smartphone est activée, les notifications ne s'afficheront pas sur la montre.

#### Notifications iOS:

1. Ouvrez les Réglages du téléphone.
2. Sélectionnez dans la liste l'application dont vous voulez recevoir les notifications (ex: Facebook, Whatsapp, Messenger, ...)
3. Appuyez sur "Notifications de messages" dans les paramètres de l'app sur le téléphone.
4. Dans la section "Ecran de verrouillage" veuillez choisir "Afficher le contenu".
5. Appuyez sur retour puis sur appuyez sur "Notifications d'appels".
6. Dans la section "Ecran de verrouillage" veuillez choisir "Afficher le contenu".
7. Enfin, veuillez vous assurer que l'application ABYX FIT SOFT est bien autorisée à accéder à vos notifications.

#### Optimisation d'utilisation de la batterie Android:

1. Ouvrez la section "Applications" depuis les réglages de votre smartphone.
2. Sélectionnez "ABYX FIT SOFT" > Batterie > Optimiser la batterie > ABYX FIT SOFT.
3. Assurez vous que l'utilisation de la batterie n'est pas optimisée pour l'app ABYX FIT SOFT et que l'app est autorisée à fonctionner en arrière plan.
4. Retournez dans les paramètres puis sélectionnez "Autorisations". Veuillez autoriser l'app à accéder à Appareil photo, contacts, journaux d'appels, ...
5. Retournez dans les paramètres, sélectionnez Notifications > Notifications (bas de page) > Ecran de verrouillage > Afficher le contenu.

#### Économie d'énergie Android

1. Ouvrez la section "Batterie" depuis les réglages de votre smartphone.
2. Cliquez sur la section "Mode de consommation d'énergie" et sélectionnez "Performance élevées". Ne jamais activer le mode Économie d'énergie.

Note: Les instructions décrites ci-dessus sont valables pour les téléphones smartphones fonctionnant sous Android 9. L'organisation et le nom des menus des réglages peuvent différer selon la marque de votre smartphone et la version Android installée sur celui-ci.

#### Recyclage

Collecte sélective des déchets électriques et électroniques: les produits électriques ne doivent pas être mis au rebut avec les produits ménagers. Selon la Directive Européenne 2002/96/CE pour le rebut, des motifs électriques et électroniques et de son exécution dans le droit national, les produits électriques usagés doivent être collectés séparément et disposés dans des points de collecte prévus à cet effet. Adressez-vous auprès des autorités locales ou de votre revendeur pour obtenir des conseils sur le recyclage.

#### Déclaration UE de Conformité

Par la présente, le groupe Oxyx Group Limited déclare que l'équipement radio de type "montre intelligente" ABYX-FIT-LIME est conforme à la Directive 2014/53/EU. Le texte intégral de la déclaration de conformité de l'UE est disponible à l'adresse Internet suivante: [www.abyx-fit.com/certifications](http://www.abyx-fit.com/certifications).

Imported by: Trax Distribution, 18 Allée du Grand Totem Bâtiment Cloudy City, 38070 Saint-Quentin-Fallavier, France.  
Ref: ABYX-FIT-LIME-BLK / ABYX-FIT-LIME-GRY  
Lot: 20077902

ABYX ©  
SF Heng Shou CTR, 145 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong

All brands or product names are or may be trademarks of their respective owners. All rights are reserved. All trademarks are the property of their respective owners. Les marques citées sont des marques déposées par leur fabricant respectif. Tous droits réservés. All trademarks are the property of their respective owners. De vernoemde merken zijn goedgekeurde merken door hun respectievelijke producent. Het gebruik van deze merken is niet bedoeld om te suggereren dat de afgebeelde producten vernoemde merken zijn. De afgebeelde merken zijn het eigendom van hun respectievelijke producent. Foto's und technische Daten sind urheberrechtlich geschützt. hergestellt in China, Garantie: 1 Jahr.

#### Disposal and Recycling

Please kindly be aware that it is the consumers responsibility to properly dispose and recycle the Smart Watch and accompanying components. Do not dispose of the Smart Watch with common household waste. The Smart Watch unit is considered electronic waste and should be disposed of at your local electronic equipment collection facilities. For more information please contact your local electronic equipment waste management authority or the retailer where you bought the product.

#### EU Declaration of Conformity

Hereby, Oxyx Group Limited declares that the radio equipment type "smartwatch" ABYX FIT LIME is in compliance with Directive 2014/53/EU. The full text of the EU declaration of conformity is available at the following internet address: [www.abyx-fit.com/certifications](http://www.abyx-fit.com/certifications).

Imported by: Trax Distribution, 18 Allée du Grand Totem Bâtiment Cloudy City, 38070 Saint-Quentin-Fallavier, France.  
Ref: ABYX-FIT-LIME-BLK / ABYX-FIT-LIME-GRY  
Lot: 20077902

ABYX ©  
SF Heng Shou CTR, 145 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong

All brands or product names are or may be trademarks of their respective owners. All rights are reserved. All trademarks are the property of their respective owners. Les marques citées sont des marques déposées par leur fabricant respectif. Tous droits réservés. All trademarks are the property of their respective owners. De vernoemde merken zijn goedgekeurde merken door hun respectievelijke producent. Het gebruik van deze merken is niet bedoeld om te suggereren dat de afgebeelde producten vernoemde merken zijn. De afgebeelde merken zijn het eigendom van hun respectievelijke producent. Foto's und technische Daten sind urheberrechtlich geschützt. hergestellt in China, Garantie: 1 Jahr.